
Maak	nieuwe	kop

	

Beste	Badminton	leden,

Sinds	een	aantal	weken	heeft	BAS	Badminton	weer	een
voltallig	bestuur.
In	de	afgelopen	jaren	bestond	het	bestuur	uit	1	persoon,	namelijk	onze
Piet	(	Scholtanus	)
Hierbij	willen	wij	Piet	dan	ook	hartelijk	bedanken	voor	zijn	inzet	in	de
afgelopen	jaren.
Piet	blijft	nog	als	penningmeester	van	ons	bestuur	met	behulp	van	Cor.
	
Wie	zijn	dan	de	nieuwe	bestuursleden?

	

Voorzitter
Ik	zal	mijzelf	in	het	kort	voorstellen.
	
Mijn	naam	is	Guus	IJkema,	58	jaar	en	woon	sinds	1996	in
Biddinghuizen.	Ik	ben	sinds	vorig	jaar	juni	weduwnaar,	heb	twee
fantastische	dochters,	waarvan	de	jongste	nog	bij	mij	thuis	woont.
Werkzaam	als	salesmanager	bij	een	bedrijf	in	Heerenveen.
	
Sinds	november	van	het	afgelopen	jaar	heb	ik	het	badminton	weer
opgepakt.
Na	een	oproep	in	de	Biddinghuizen	actueel	heb	ik	contact	opgenomen
met	Piet	Scholtanus,	om	me	aan	te	melden	als	lid	van	de	vereniging.
Na	een	aantal	maanden	is	er	een	oproep	gedaan	of	er	leden
geïnteresseerd	waren	in	een	bestuursfunctie,	hierop	heb	ik	toen
gereageerd	omdat	de	vereniging	recht	heeft	op	een	volledig	bestuur.
Gelukkig	zijn	er	meer	reacties	geweest	en	hierdoor	konden	we	een
bestuur	gaan	samenstellen.
	
Bij	de	eerste	bestuursvergadering	hebben	we	onderling	de	functies	en
taken	verdeeld.
Mij	is	gevraagd	of	ik	voorzitter	van	de	vereniging	wilde	worden,	hier	heb
ik	ja	op	gezegd.
	
Het	huidige	seizoen	loopt	bijna	ten	einde,	voor	het	nieuwe	seizoen
2022-2023	liggen	er	mooie	uitdagingen	te	wachten	voor	onze
vereniging,	een	daarvan	is	te	kijken	of	we	sponsoren	kunnen	vinden	die
ons	willen	ondersteunen.
	
We	moeten	de	vereniging	samen	doen,	en	mijn	motto	is	dan	ook,	“
Meer	samen,	Samen	meer”.
	

Met	vriendelijke	groet,
Guus	IJkema
06-81565037
	

	

Secretaris
Hiervoor	heeft	de	nieuwe	voorzitter	van	BAS	badminton	(Guus	IJkema)
een	stukje	geschreven	om	zichzelf	voor	te	stellen,	ik	zal	mij	zelf	hierbij
in	het	kort	voorstellen.

Mijn	naam	is	Samir	Jwair,	36	jaar	en	woon	sinds	2017	in
Biddinghuizen.	Ik	ben	getrouwd	en	heb	een	dochter	van	2	jaar.	Ik	ben
werkzaam	als	logistiek	planner	bij	een	bedrijf	in	Almere.	Ik	zal	in	de
nieuwe	functie	de	website	beheren	van	BAS	badminton.

Sinds	2020	ben	ik	in	aanraking	gekomen	met	badminton,	ik	ben
toentertijd	benaderd	of	ik	het	leuk	zou	vinden	om	een	keer	een
proeftraining	mee	te	draaien,	dat	was	zo	leuk	dat	ik	na	een	paar
trainingen	lid	ben	geworden	van	BAS	badminton.

Ik	wil	bij	deze	Piet	Scholtanus		bedanken	voor	zijn	tijd	die	hij	in	mijn
heeft	gestoken	en	geholpen	om	mij	thuis	te	voelen	bij	de	verenging.

Wat	maakt	BAS	badminton	zo	speciaal	zou	je	zeggen,	nou	dat	zal	ik
kort	samenvatten.
Badmintonnen	bij	BAS	staat	gelijk	aan	sportiviteit	met	heel	veel
gezelligheid.

Om	de	week	(woensdag)	trainen	we	gezamenlijk,	bij	de	trainingen
wordt	aandacht	besteed	aan	techniek	en	tactiek,	maar	natuurlijk	wordt
de	conditie	niet	vergeten.

Ook	is	gelegenheid	om	vrij	te	spelen	na	de	training	en	de	vrijdag	avond
(waar	je	natuurlijk	je	grote	rivaal	alle	hoeken	van	het	veld	kan	laten
zien)

Badminton	is	een	snelle,	flitsende	sport,	een	sport	waarbij	gezweet	kan
worden	en	je	aan	je	conditie	kan	werken.	Het	is	een	gezonde	sport,
een	sociale	sport,	een	olympische	sport,	een	eigentijdse	sport	en
bovendien	een	sport	die	snel	te	leren	is.

wil	je	meer	informatie,	of	heb	je	nieuwe	ideeën,	neem	dan	contact	via
onze	website	www.basbadminton.nl
	
Met	vriendelijke	groet,
	
Samir	Jwair
0681385136
	

Bestuurslid
Ik	ga	mezelf	voorstellen	als	een	van	de	nieuwe	bestuursleden	bij	BAS
badminton	Biddinghuizen.

Mijn	naam	is	Maria	Natalia	Tuanakotta-Vink.
Ik	ben	getrouwd	met	Nico	en	samen	hebben	we	4	kinderen	van
17,15,13	en	10	jaar.	Ze	zijn	allemaal	jongens.
Ik	kwam	20	jaar	geleden	uit	Indonesië	en	woonde	toen	in	Zwolle	bij
mijn	oma.

Ik	kwam	hier	om	te	studeren	maar	het	leven	gaf	een	andere	draai
waardoor	ik	uiteindelijk	een	gezin	stichtte	en	mijn	reis	als	een	moeder
begon.
Ik	ben	thuismoeder,	maar	vroeger	heb	ik	Nederlandse	literatuur
gestudeerd	en		werkte	ik	als	assistent	journalist.	Ik	hou	van	lezen,
schrijven	en	sporten.

Mijn	vader	hield	van	Badminton	dus	deze	sport	kende	ik	sinds	ik	klein
was.
Maar	ik	had	er	nooit	interesse	in.	Ik	koos	liever	om	te	volleyballen.
Ik	woon	sinds	2007	in	Biddinghuizen	en	in	2014	had	ik	samen	met	een
goede	vriendin,	badminton	bij	BAS	Biddinghuizen	geprobeerd	en	het
beviel	ons	wel.	Sindsdien	badminton	ik	samen	met	haar	met	plezier	bij
BAS	Badminton	Biddinghuizen.	Ik	voel	me	hier	thuis.

Mijn	taak	bij	BAS	Badminton	is	om	de	notulen	te	maken	en	af	en	toe
nieuwsbrief	naar	de	BAS	badminton	leden	te	sturen.	Ik	ben	dankbaar
voor	deze	kans	en	ik	hoop	dat	ik	BAS	Badminton	kan	helpen	om	te
groeien	als	vereniging	in	de	toekomst.

Alvast	een	fijne	zomer	toegewenst.	Ik	zie	jullie	volgend	seizoen!

Groetjes,
Natalia
0681870485

																				
Is	deze	e-mail	niet	goed	leesbaar?	Klik	hier	voor	de	webversie.

Nieuwe	Bestuur	
	

				

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

	
Verzonden	met			
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